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Årsberetning fra Hadeland unge 

høyre og Innlandet unge høyre 

Hadeland unge høyre til nå 

Hadeland unge høyre har så langt i år avholdt 4 egne medlemsmøter.  

Dette har vært:  

- Stiftelsesmøte med Ola Svenneby 

- Skolering om kjernekraft med Klimavenner for kjernekraft 

- Unge Høyre på 1,2,3 med Hans Heier 

- EU skolering med Nils Jørund Lieberg Stieng, Europeisk Ungdom 

- Vi har bidratt i skolestartskampanjen til Innlandet UH, og arrangert skolebesøk på 

Hadeland VGS her fikk vi fylt ut 23 vervelapper, men disse er fortsatt ikke lagt inn i 

medlemssystemet sentralt, som vil si at de ikke har betalt.  Dette er problematisk 

ettersom de ikke kan telles som medlemmer om de ikke er registrert, og det er lavere 

sannsynlighet for at de melder seg inn dess lenger tid som går.  

Vi satte derfor inn tiltak med mål om å beholde og sikre medlemmene.  

- purret på å få dem lagt inn til sentralt 3 ganger  

- Lagt inn kontaktinformasjonen til de nye medlemmene og sendt dem personlige 

meldinger og mailer i forkant av aktiviteter.  

- Lagt de nye medlemmene til i «for aktive» grupper vi har på Facebook og i spond 

- Kontaktet medlemmer og forsøkt å engasjere dem 

Disse tiltakene har delvis lyktes, vi har f.eks. fått med oss et uregistrert medlem ut på 

skolebesøk til Gjøvik og hatt med oss andre nye medlemmer både på skoleringer i lokallaget 

og på aktivitet i fylket. En stor andel av de uregistrerte medlemmene er med i både Facebook 

gruppa og i spond.  

 

Situasjonen i Hadeland Unge Høyre I dag 

Hadeland unge høyre er fylkets desidert største lokalforening, men sliter med at store deler 

av styret har flyttet vekk fra Hadeland for å studere, noe som gjør det vanskeligere å 

planlegge medlemsmøter, spesielt nå opp mot eksamenstiden. Tanken i innlandet er at vi i 

første omgang burde prioritere aktiviteter på fylkesnivå der vi er flere. Vi har derfor ingen 

flere planlagte møter i løpet av året. Lokallagsleder vil kontakte lokallagsstyret for å 

planlegge møtene fremover etter eksamensperioden.  
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Situasjonen i innlandet UH 

I dag har ikke innlandet UH noe styre, eller arbeidsutvalg. Men etter ønske om å få 

fylkeslaget opp å gå på sommerleir ble det opprettet en 60% stilling i Høyre som 

prosjektmedarbeider hovedsakelig for å jobbe med Innlandet Unge høyre. 

Prosjektmedarbeideren i fylket er Lukas Kampesveen (Gausdal). Han har som oppgave å 

utføre deler av arbeidsoppgavene et fylkesstyre og Arbeidsutvalg ville ha hatt frem til vi har 

fått et styre oppe å gå. Aktiviteten og planen fremover styres derfor i hovedsak av Lukas, 

med innspill og bistand fra aktive medlemmer og fylkeskontakt og sentralstyremedlem Maria 

Strand Munkhaug.   

Innlandet unge høyre har ca. 15 aktive medlemmer 

 

 

Lokallagsforeninger 

Innlandet UH har i dag 3 lokallagsforeninger, Lillehammer og Gausdal UH, Hamar UH og 

Hadeland UH.  

Aktiviteten innad i lokallagsforeningene er enn så lenge lav, ettersom vi prioriterer å 

arrangere aktiviteter med fylket, da vi er få engasjerte medlemmer med lite tidligere politisk 

erfaring.  

 

Aktivitet i Innlandet Unge Høyre 

Så langt har vi hatt mye aktivitet på fylkesnivå 

Fra juli til nå:  

- Deltatt på Sommerleir med 5 medlemmer 

- Unge Høyre på 1,2,3 med Fylkeskontakt Maria Strand Munkhaug 

- Utenrikspolitisk skolering med Fylkeskontakt Maria Strand Munkhaug 

- Stortingsbesøk med Anna Molberg og besøk på høyres hus med Oslo UH leder 

Nikolai Dyvik  

- Skolestartskampanje: besøkt 8av de største Videregående skole i fylket og avholdt 

medlemsmøter for nye medlemmer samme dag etter besøkene.  Hvor mange vi har 

klart å verve har vi ikke tall på ettersom det er den samme problemstillingen som med 

de nye medlemmene til Hadeland UH.  

- Hatt debatt med fylkespolitiker i høyre om russeklærvedtaket 

- deltatt i Unge Høyres nasjonale talentprogram med 2 medlemmer (samme som alle 

andre fylker)  
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Innlandet UH fremover 

Innlandet UH vil avholde generalforsamling i Innlandet Unge Høyre i februar 2025, med 

videre mål om å ha en stabil og godt fungerende fylkesforening. 

for å få til dette vil vi:  

- rekruttere nye talenter inn til fylket  

her er vi allerede godt i gang, vi har allerede vært på åtte skoler og, har planlagt en 

ny skolekampanje nå i november hvor vi også vil besøke de mindre skolene rundt om 

i fylket.  

- Fortsette å videreutvikle talenter i fylke  

Hans Wassvik Heier (Hadeland) og Eirik Østby Deglum (Hamar) har denne helgen 

deltatt på unge høyres nasjonale talentsamling. Dette er en intensiv helg med fokus 

på organisasjon og politikk, etter dette sitter de på mye av den kompetansen som vil 

trengs i fylket. Vi planlegger også å avholde egne talentprogram innad i innlandet 

med hjelp fra sentralstyret i Unge Høyre med fokus på å skolere uerfarne 

medlemmer.  

- Forsøke å få opp lokallag i gjøvikregionen 

Her har vi nylig fått engasjert to medlemmer som skal jobbe for dette med hjelp fra 

fylket.  

 

Jaren, 10.11.2024 

Hans Wassvik Heier 

Unge Høyre kontakt 

 

 

 

 

 


